
REFERAT

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF den 19. oktober 2022.

Deltagere: Brian, Bente, Morten B, Mette, Morten O, Peter.

Økonomi.

Brian gennemgik Q3. Regnskabet så gennemgående fint ud, og vi kommer ud af Q3 i et
fint plus. Bente og Brian går så småt igang med at kigge på årsregnskab og forberedelse
til udvalgene.

Mht. uddeling af erkendeligheder til de frivillige skal udvalgene samle sammen og
indsende ønsker samlet til Bente ikke senere end 1. december.

AIKC.

Det går overordnet set godt i AIKC. Sussi og Kim har et godt samarbejde, der er masser af
liv og aktivitet i centeret. Den daglige drift af centeret fungere upåklageligt. Der er dog flere
af AIKC's events som er blevet aflyst grundet manglede tilmeldinger. AIKC afventer fortsat
svar fra kommunen omkring kravet om flere støttekroner til driften af AIKC.

Lysanlæg på LM Transport Arena.

Problematikken omkring vedligeholdelsen eller udskiftningen af lysanlægget på
træningsbanen er fortsat ikke løst. Paw er i fortsat kontakt med kommunen. Hvis
kommunen ikke senest med udgangen af året får løst problemet, så må bestyrelsen gå ind
i sagen sammen med Paw. Lysanlægget er i så sølle stand, at det skal forbedres inden
fodboldopstarten i år 2023.

Fotograf tilknyttet Ans IF

Vi har taget kontakt til fotograf Ida Dragvik Dalgaard om et samarbejde omkring vores
facebookside og ikke mindst fotografering til vores events. Der holdes et opfølgende møde
og mere information vil tilgå så snart vi har en endelig aftale på plads.



Sponsor.

Bente vil fremadrettet hjælpe Morten B i sponsorudvalget. Vi vil i efteråret 2023 igen
forsøge med et arrangement for vores sponsorer.

Næste møder.

Onsdag 8/2 holder vi bestyrelsesmøde i Ans IF klokken 18.00 i AIKC.

Onsdag 8/3 afholder vi årsmøde for Ans IF i AIKC klokken 19.00.

Morten O kontakter udvalgsformændene, og informere dem om datoen.

ref. Peter Lindhard


